
 
Nuorten bileet 
 
Nuorisovaltuusto 24.01.2023 § 6  
  
 
 

Puheenjohtajan ehdotus:  
Käydään keskustelua ja päätetään nuorten bileet tapahtumasta 
lokakuussa. Perustetaan työryhmä bileitä varten. 

 
 Päätös: 

Ehdotus hyväksyttiin. Päätettiin perustaa bileiden suunnittelua ja 
toteutusta varten työryhmä, jossa on Jimi Jeskanen, Olga Pyykkönen, 
Hilja Sorsa, Mirella Surakka ja Anita Luhanko. 
________ 

 
 
Nuorisovaltuusto 21.02.2023 § 14  
  
 
 

Puheenjohtajan ehdotus:  
Käydään läpi biletyöryhmän palaverin asiat ja päätetään jatkosta. 

 
 Päätös: 

Ehdotus hyväksyttiin. Käytiin läpi artistit keille lähetetään 
tarjouspyynnöt lokakuun tapahtumaan. Lisäksi pyydetään tarjouspyyntö 
äänentoistoon ja valoihin.  
________ 

 
 
Nuorisovaltuusto 11.04.2023 § 23  
  
 
 

Puheenjohtajan ehdotus:  
Käydään läpi biletyöryhmän palaverin asiat ja päätetään jatkosta. 

 
 Päätös: 

Ehdotus hyväksyttiin. Käytiin läpi buukatut artistit ja heihin liittyvät 
raiderit ja muut käytännön asiat. Lisäksi artistikattaukseen pyydetään 
bändikerhosta nuorten paikallinen bändi. Biletyöryhmä hakee 
turvallisuus asioihin avustusta Joensuun popmuusikoilta. Biletyöryhmä 
kokoontuu vielä ennen kesätaukoa ja alkaa tekemään tapahtumalle 
mainontaa ja markkinointia.  
________ 

 
 
Nuorisovaltuusto 18.09.2023 § 33  
  
 
 

Puheenjohtajan ehdotus:  
Käydään läpi biletyöryhmän palaverin asiat ja päätetään jatkosta. 

 
 Päätös: 

Ehdotus hyväksyttiin. Käytiin läpi viikonlopun työvuoro asioita ja illan 
ohjelman kulkua. Artisteina on Bee ja EgeZulu sekä paikallinen nuorten 
bändi Sons Of Sorrow. Lisäksi väliajoilla esiintyy dj. Varmistetaan 



ylimääräinen linja-autovuoro ja mainostetaan tapahtumaan Joensuun 
seudulle. 
________ 

 
 
Nuorisovaltuusto 05.12.2023 § 42    
69/12.05.01/2023    
 
 

Puheenjohtajan ehdotus:  
Käydään läpi bileiden palautekysely. Kysely oli julkinen nettikysely, 
johon vastasi 82 henkilöä. Bileiden kävijämäärä oli noin 650 henkilöä. 

 
 Päätös: 

Käytiin yleistä keskustelua palautteesta. Eniten kävijöiltä tuli 
huomautettavaa liikuntahallin wc-tilojen vähyydestä, kioskin 
puuttumisesta sekä narikasta. Tapahtumassa toimi hyvin palautteen 
myötä eniten, että henkilökuntaa oli tarpeeksi, liikuntasali oli riittävän 
iso sekä turvatarkastus. 
 
Vapaassa sanassa artisteja kehuttiin paljon. Samoin tapahtumaan 
liittyvistä järjestelyistä sijaintia kehuttiin. Kommenteissa negatiivista 
palautetta tuli tapahtuman tiukasta turvatarkastuksesta ja siitä 
johtuvasta jonotuksesta.  
 
Nuva sai kävijöiltä arvosanaksi 4 (48,8% äänesti näin). Lisäksi 
vastaajat antoivat ideoita tulevaisuuden tapahtumiin. Nuorten juhlia 
toivotaan lisää ja laadukkaita artisteja. 
________ 

 


